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Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri Spojenej škole, 

Oslobodenia č. 165, 013 05  Belá 

 

 

Dátum konania: 28. apríla 2022 

Čas konania:  16.00 hod. 

Miesto konania: Spojená škola, Oslobodenia č. 165, 013 05  Belá 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Výročná správa o činnosti RŠ 2021  

3. Záverečná správa o hospodárení školy za rok 2021  

4. Obhliadka zmodernizovaných priestorov školy a telocvične 

5. Aktuálne informácie zo života školy 

6. Uznesenie  

7. Záver 

 

K bodu 1: 

Zasadnutie Rady školy otvoril jej predseda Mgr. Peter Šugár, privítal členov, hosťa riaditeľa 

školy Mgr. Petra Boháča  a oboznámil ich s programom zasadnutia. Na zasadnutí bolo 

prítomných 8 členov RŠ (prezenčná listina).  Zapisovateľkou zápisnice bola  Mgr. Katarína 

Zuziaková. 

 

K bodu 2: 

Predseda rady školy Mgr. Peter Šugár predniesol členom RŠ Výročnú správu o činnosti RŠ za 

rok 2021. Rada školy je ustanovená podľa § 24 zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe 

v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov. Podľa daného zákona je rada školy iniciatívny a poradný orgán, ktorého poslaním 

je vyjadrovať a presadzovať verejné záujmy, záujmy žiakov, rodičov a zamestnancov školy 

v oblasti výchovy a vzdelávania. Rada školy pri Spojenej škole má 11 členov a počas 
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kalendárneho roka 2021 sa konali dve zasadnutia. Predložená výročná správa je súčasťou 

dokumentácie RŠ. 

 

K bodu 3: 

Riaditeľ školy Mgr. Peter Boháč oboznámil prítomných so Záverečnou správou o hospodárení 

za rok 2021. Členom ju dal k dispozícii k nahliadnutiu aj spolu so všetkými prílohami.  

Spojená škola ako účtovná jednotka zabezpečuje výchovno-vzdelávací proces vo svojich 

organizačných zložkách – Základnej škole s materskou školou a Základnej umeleckej škole – 

Nižné Kamence. Súčasťami Spojenej školy sú Školský klub detí, Centrum voľného času 

a Školská jedáleň. Elokované pracoviská sú Materská škola Belá a Základná škola s materskou 

školou Varín.  

V minulom roku škola nezabezpečovala osobné a materiálové výdavky iba z poskytnutých 

normatívnych finančných prostriedkov, ale aj z nenormatívnych finančných prostriedkov, ktoré 

pomáhajú pri vzdelávaní - asistenti učiteľa, príspevok na výchovu a vzdelávanie detí MŠ, 

príspevok na učebnice, rozvojové projekty -  Čítajme radi 2,  Múdre hranie, Letná škola, 

príspevky na špecifiká – osobné ochranné pomôcky a dezinfekčné prostriedky, testovanie na 

ochorenie Covid-19. 

Kapitálové výdavky boli v rámci rozvojového projektu – Zlepšenie vybavenia školských jedální 

pri základných školách a stredných školách. Bola zakúpená plynová výklopná panvica so 

sporákom do školskej jedálne.  

 

K bodu 4:   

Riaditeľ školy Mgr. Peter Boháč informoval o modernizácii školských priestorov. Ku koncu 

šk. roka 2021/2022 prebehli 2 verejné obstarávania. Jedna výzva bola na opravu a inováciu 

interiérov ZUŠ – Nižné Kamence a druhá sa týkala výmeny okien v telocvični. Obidve boli 

úspešne zrealizované. Za pomoci obce bolo vybudované aj parkovisko pri základnej umeleckej 

škole. Na dolnej chodbe je spravená oddychová zóna, kde si žiaci, ale aj rodičia môžu posedieť 

a prečítať zaujímavú knihu. Na schody sa dali vyrobiť edukačné farebné polepy. Neustále sa 

obnovuje výpočtová technika - zakúpenie nových notebookov, počítačov a web kamier na 

prípadné kombinované vzdelávanie. Po skončení rokovania sa uskutočnila fyzická obhliadka 

všetkých spomínaných priestorov.  

Predseda rady školy Mgr. Peter Šugár v zastúpení zriaďovateľa v rámci tohto bodu ešte 

informoval, že v spolupráci so školou predložili projekt na navýšenie kapacít v materskej škole 
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a zníženie energetickej náročnosti budovy. Oboznámil radu školy s detailmi týchto spolu 

súvisiacich projektov a s aktuálnym stavom. Všetky kroky a procesy v rámci jeho prípravy boli 

obcou a školou uskutočnené, momentálne sa čaká sa na vyhodnotenie žiadosti.  

 

K bodu 5:   

Riaditeľ školy Mgr. Peter Boháč priblížil aktuálne školské dianie. Po období dištančného 

vzdelávania sa život v škole vracia do normálu. Začali sa organizovať aj  rôzne školské akcie. 

Krúžky fungujú v bežnom režime. Chystá sa akadémia ku Dňu matiek a pripravuje sa Deň detí, 

ktoré bude na futbalovom ihrisku v Belej. Žiaci siedmych ročníkov absolvovali lyžiarsky kurz 

a tretiaci sa chystajú do školy v prírode.  

Je naplánované zmapovanie areálu školy aj jej súčastí a zložiek do Google mapy. Na 

propagáciu školy sa chystá aj natočenie videa, ktorým sa má priblížiť, čo všetko môže škola 

deťom a žiakom ponúknuť okrem výchovno-vzdelávacieho procesu.  Od členov z RŠ bol dopyt 

po lepšom zviditeľnení školy na sociálnych sieťach – Facebook, Instagram. Problém je zákon 

o GDPR, pretože nie všetci rodičia dali škole súhlas na prezentáciu ich detí.   

 

 

K bodu 6: 

Predseda RŠ Mgr. Peter Šugár predniesol návrh na uznesenie. RŠ odporúča 8 hlasmi 

prítomných členov schváliť tento návrh. 

Rada školy pri Spojenej škole berie na vedomie: 

a) Kontrolu plnenia uznesenia zo dňa 11.10.2021 

b) Záverečnú správu o hospodárení školy za rok 2021 

Rada školy pri Spojenej škole schvaľuje: 

a)   Výročnú správu o činnosti rady školy za rok 2021 

 

K bodu 7: 

Na záver predseda Rady školy Mgr. Peter Šugár poďakoval všetkým prítomným za účasť 

a zasadnutie ukončil. 
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V Belej, dňa  28.04.2022 

 

Zapisovateľ: Mgr. Katarína Zuziaková …………………………………. 

Predseda RŠ: Mgr. Peter Šugár …………………………………. 


